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Nore og Uvdal, Rollag, Flesberg, Kongsberg 
Notodden, Øvre Eiker og Tinn kommuner

Regionrådsmøte
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Møtebok/-referat!
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Nestleder for Regionrådet
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Bjarne Bakken ønsket velkomme til regionråd!
Ordfører Egil Langgård ønsket velkommen til Flesberg!
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Tilstede:

- Regionrådets medlemmer:
– Bjarne Bakken (Notodden)
– Steinar Berthelsen (Rollag)
– Egil Langgård (Flesberg)

Forfall: Møtende vara:
– Eli Hovd Prestegården (Nore og Uvdal) - Lars E Jacobsen (varaordfører)
– Vidar Lande (Kongsberg)
– Anders B Werp (Øvre Eiker) - Arne Moen (varaordfører)
– Erik Haatvedt - Turid Opedal (varaordfører)

 

– Rådmannsutvalget:
– Lasse Hansen (Notodden)
– Frank Pedersen (Rollag)
– Rune Lødøen (Tinn)
– Jostein Barstad (Øvre Eiker)
– Jon G Pedersen (Flesberg)

Forfall: Møtende vara:
– Arild Raaen (Kongsberg)   - Petter Naper Hansson
– Inge Stangeland (Nore og Uvdal)

– Sekretariat:
– Regional koordinator Jan Erik Innvær – Kongsbergregionen 

– Andre:
– Mette Lund Stake (Buskerud Fylkeskommune)
– Ivar Reinton (Buskerud Fylkeskommune)
– Oddmar Aurvoll (Buskerud Fylkeskommune)
– Ingar Vaskinn (Kongsberg kommune/ Kongsbergregionen) under sak 006/07 og 010/07
– Terje Halland (Nore og Uvdal/Rollag kommune) under sak 004/07

– Laagendalsposten
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Sak 001/07: Godkjenning av møtebok/-referat 
Regionråd 05.12.06

Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– møtebok/-referat fra Regionrådets møte 05.12.06

Opplysninger i saken:
– Møtet 05.12.06 ble avholdt på «Labro», Kongsberg kommune

– Referat er tilsendt kommunene/blir lagt ut på www.kongsbergregionen.no

Forslag til vedtak:
Referat fra møte 05.12.06 godkjennes

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 001/07:
Referat fra møte 05.12.06 godkjennes

Sak 002/07: Referatsaker
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– Rådmannsutvalget 05.01.07 – møtereferat

– Rådmannsutvalget 26.01.07 – møtereferat  

Opplysninger i saken/Vurderinger:
Regionrådets medlemmer har fått nevnte dokumenter tilsendt.

Til særkilt orientering nevnes at rådmennene valgte 05.01.07 Jan Lasse Hansen/Notodden til 
ny leder for det regionale rådmannsutvalget.

Referatene legges også ut på www.kongsbergregionen.no – under «referater»

Forslag til vedtak:
Regionrådet tar referatsakene til orientering
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Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 002/07:
Regionrådet tar referatsakene til orientering

Sak 003/07: Orientering «Prosjekt IKT samarbeid»
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– møtebok/-referat fra Regionrådets møte 05.12.06

– rådmannsutvalget 26.01.07

Opplysninger i saken:
I regionråd 05.12.06, sak 053/07, ble det i vedtak en forutsetning om behandling av 
saken den 06.02.07. Av rådmannsutvalgets konklusjon i sak 010/07 den 26.01.07 
framkommer det at man ønsker å gjennomføre en høringsrunde før saken behandles videre. 
Sekretariatet har sendt ut høringsbrev datert 30.01.07, med frist for innspill 23.02.07. 
Rådmannsutvalget tar sikte på å behandle saken på nytt i sitt møte den 02.03.07. Av denne 
grunn vil ikke saken kunne realitetsbehandles i regionrådsmøte i februar som 
forventet/forutsatt, men vil fremmes når rådmannsutvalget tilrår det.

Forslag til vedtak:
Regionrådet tar saken til orientering

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Koordinator og leder av rådmannsutvalget orienterte kort 

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 003/07:
Regionrådet tar saken til orientering
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Sak 004/07: «Skitunnel» Rollag/Tinn - orientering 
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– ingen

Opplysninger i saken/Vurderinger:
Det vises bla til mediaomtale av initiativet. Det vil bli gitt en orientering av mulig prosjekt i 
møtet.

Forslag til vedtak:
– Saken tas til orientering

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Steinar Berthelsen og Terje Halland orienterte

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 004/07:
Regionrådet tar saken til orientering

Sak 005/07: Regionale utviklingsmidler - Buskerud
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– Søkerliste/Innstilling (Vedlegg 1)
– Rådmannsutvalget 26.01.07 sak 020/07

Opplysninger i saken/Vurderinger:
Det vises til søkerliste (vedlegg), og de kommentarer som fremkommer under merknader i 
denne. Administrasjonen i Bfk v/regionkontakt Oddmar Aurvoll og regionens sekretariat har 
samhandlet i utarbeidelse av innstillingen.

Saken skal til endelig behandling i Buskerud fylkeskommune. Til grunn for sin behandling 
vil de legge regiorådets innstilling.

Rådmannsutvalget behandlet saken 26.01.07 sak 020/07. I referatet fremkommer noen av de 
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tema som i tilknytning til saken ble drøftet. Rådmannsutvalget anbefaler for regionrådet å 
slutte seg til den forelagte innstilling. 

Forslag til vedtak:
Jfr vedlagte søkerliste/innstilling

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Koordinator og Oddmar Aurvoll gjorde rede for initiativ fra Rollag kommune/interimstyre 
for middelalderdalen. De ønsker at tildelte midler i 2006, kr 300 000.-, tas tilbake til 
gjennomføringsavtalen for 2007's fordel – og foreslår at disse midlene tildeles prosjekt nr 
16. Administrasjonen støtter dette initiativet. Videre ble det redegjort for restmidler fra 
tidligere år, kan stilles til rådighet for gjennomføring av partnerskapsavtalen. Beløpet er 
antagelig i størrelsesorden 120 – 130 000.-. Administrasjonen forslår at regionrådet vedtar at 
disse ikke fordeles nå, men stilles til rådighet ved senere anledning til gjennomføring av 
avtalen for 2007. I forhold til prosjekt nr 17, bondevarme, er det undervegs i prosjektet 
arbeidet med alternativ finansiering. I møtet ble det fra fylkeskommunen påpekt at det er 
skapt mulighet for alternativ finansiering. Administrasjonen anbefaler at de i tilrådingen 
anbefalte tildeling stor kr 100 000.- tilkommer rammen til fordeling. 

Regionrådet drøftet saken.

Ivar Reinton mente at man forutsetningsvis burde sett større finansielt engasjement fra 
kommunene selv – og at man derfor heller ikke burde øke den andelen som tiltenkt formidlet 
NCE fra partnerskapsavtalen utover den opprinnelige søknad på kr 250 000.-. Det ble drøftet 
forholdet mellom prosjekt nr 6 og 15, og de formulerte forutsetninger om samordning. 
Særlig ble det anført et varsel om å være varsom med å forutsette samordning mellom to 
prosjekter med to ulike prosjekteiere. Man forutsetter imidlertid samhandling av praktisk 
karakter – der hensiktsmessig utvikling er felles mål. Lars E Jacobsen foreslo en anbefaling 
om tildeling av kr 100 000.- til prosjekt nr 18 (Fishing i Numedal). I forslagets initiativ 
ligger det at man ønsker at dette prosjekt 18 utgjør satsingen på fiske i dalen i år – og at 
tilsvarende satsing foreslås redusert i forhold til tiltak vurdert igangsatt i prosjekt 4. Det ble 
foreslått Mette Lund Stake og Ivar Reinton anførte at den type organisering av 
tilgjengelighet til fiske slik forutsatt prosjekt nr 18, bør være initiert med annen forutsetning 
enn offentlig finansiering. Mette Lund Stake og Ivar Reinton ba om at det fremgikk av 
referat at de hadde påpekt et ønske om ytterligere spissing ved tildeling. 

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 005/07:
Regionrådets tilrår følgende gjennomføring av partnerskapsavtale 2007 – tildeling av 
regionale utviklingsmidler Buskerud:

Rammen for gjennomføring av partnerskapsavtalen 2007 endres/økes på følgende 
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forutsetninger:

– bevilgede ikke-realisert midler i 2006 til prosjekt middelalderdalen.no på kr 300 000.- 
legges til rammen for 2007.

– restmidler fra tidligere års gjennomføringsavtaler legges til rammen for 2007

Prosjekt: Søker: Tildeling:

«Rolf Hansen hus» Stiftelsen R H hus Kr 150 000.-

«Numedal Ut» Numedal folkehøgskole Kr 150 000.-

«Handelsbyen Kongsberg» Kongsberg Turistservice,
Sølvbyen Kongsberg,
Kongsberg kommune 

Kr 600 000.-

«Kultur- og naturaktiviteter 
rundt Norefjorden»

Fjordgløtt Camping og Hyttesenter, 
Sevletunet

Kr 200 000.-

«Vegglifjell opp og stå» Vegglifjell friluftslag BA Kr 200 000.-

«Devotek lab» Kongsberg kommune Kr 260 000.-

«Trygg ferie fra Hardangervidda 
til Skagerak»

Numedalsutvikling IKS for 
kommunene i Numedal

Kr 200 000.-

«NCE Kongsberg» NCE Kongsberg Kr 500 000.-

«Gründerklekkeri» Flesberg veksthus Kr 400 000.-

«Skulpturbyen Kongsberg» Kongsberg kommune Kr 100 000.-

«Olsenbanden jr og 
sølvgruvenes hemmelighet»

Kongsberg Turistservice Kr 500 000.-

«Forstudie for kombinert
veg-/skitunnel Vegglifjell»

Numedalskommunene Kr 100 000.-

«Vi trekker større lass lettere og 
raskere sammen»

Prosjekt næringsutviklingsselskap, 
Blefjell utvikling 

Kr 300 000.-

«Fishing i Numedal» Numedal forsøksring Kr 100 000.-

Antall innstilte søknader: 13 Totalt innstilt beløp: Kr 3 760 000.-

De midler som i innstillingen er til rest i forhold til rammen for 2007, stilles i bero. For på 
senere tidspunkt kunne realiseres innenfor rammen av partnerskapsavtalens 
intensjon/virkeområde.
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Sak 006/07: Prosjekt «samordning av 
næringsapparatene» - orientering

Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– Prosjektskisse (lagt fram i møtet)

Opplysninger i saken/Vurderinger:
Initiativet kommer opprinnelig fra styringsgruppen for det regionale program/prosjekt 
«Innovasjon i næringslivet». Det har tidligere vært ført innspill og ordskifte om tema i ulike 
regionale fora – både representantskap, regionråd og rådmannsutvalg. Nevnte 
styringsgruppe, prosjektkoordinator og regional koordinator har på denne bakgrunn arbeidet 
videre med saken. Rådmannsutvalget fikk orientering den 26.01.07. Saken ble sist behandlet 
i styringsgruppa den 29.01.07. I møtet gis det en orientering om saken.  

Forslag til vedtak:
Regionrådet tar saken til orientering

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Prosjektkoordinator Ingar Vaskinn orienterte. 

Prosjektskisse ble delt ut i møtet.

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 006/07:
Regionrådet tar saken til orientering

Sak 007/07: Høring: «Ekspressbussrutene på Østlandet»
Saksbehandler: Harald Sandvik/Notodden

Dokumenter i saken:
- Brev fra regionsamarbeidet (BTV), datert 27.11.06, med vedlagt utredning fra 

konsulentfirma Civitas: ”Ekspressrutene på Østlandet”, datert juni 2006.
- Østlandssamarbeidet: ”Strategisk kollektivplan for Østlandet”, datert april 2002
- Østlandssamarbeidet: ”Samordnet regionalt kollektivtilbud på Østlandet” datert februar 

2004.
- Statens vegvesen, region sør: ”Ekspressbusstopp langs E18 og E-39”, datert  
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26.09.2005.
- Kongsbergregionens rådmannsutvalg 26.01.07 sak 014/07

Opplysninger i saken:
Rapporten gir en god oversikt, og drøfter relevante saker omkring temaet. Vi har likevel 
visse merknader til punkter som har betydning for trafikk til og fra vår region.

Østlandssamarbeidet har fått utarbeidet en utredning om nåværende situasjon og framtidige 
utfordringer for ekspressbussene på østlandet. Utredningen er gjort på bakgrunn av 
Strategisk kollektivplan for Østlandet. Det er også vist til dok. 2, 3 og 4 som ligger på 
Østlanssamarbeidets hjemmesider på internett: www.ostsam.no , og kan lastes ned derfra.

Hele utredningen er på over 40 sider, så saksopplysningene her må derfor bli svært kortfattet 
og utplukket i forhold til hva som kan angå oss.

Generelt om kollektivtrafikk i området.
Innledningsvis går rapporten mer generelt inn på ekspressbussens rolle i kollektivtrafikken 
samt ekspressbussenes hovedlinjer og reisemengder på Østlandet.
Det gjøres i den sammenheng trafikkberegninger for en framtidig situasjon ut fra tre 
alternativer: ”Trend”, ”Vegsatsing” og ”Jernbanesatsing”. Det tas utgangspunkt i Norsk 
Transportsplans prognose med 20% total trafikkvekst fram til 2015:

”Trend” – 2015: 18% kollektivvekst. Buss + 32%.  Tog      0%.
”Vegsatsing” - 2015: 19% kollektivvekst. Buss + 80%. Tog      0%
”Jernbanesatsing” - 2015: 22% kollektivvekst. Buss + 32%. Tog + 32%

Det ser altså ut til at det uansett blir en betydelig busstrafikkvekst i perioden, mest ved 
”vegsatsing”, mens kollektivtrafikkandelen blir størst ved ”Jernbanesatsing”.

Oslo-området:
Rapporten går så videre inn på Oslo- områdets spesielle problematikk. Herfra ser vi at 
følgende kan ha interesse for vår region:

 Spørsmålet stilles om alle ekspressbussene må inn til sentrum, eller om det kan være 
hensiktsmessig med omstigning til lokalbusser fra ”satellitt-terminaler” som ligger 
lengre ute. Rapporten konkluderer med at ekspressbussene bør gå helt inn til sentrum, og 
at overgang til andre transportmidler bør foregå der.

 Den nåværende kapasiteten ved Oslo bussterminal (OB) synes å bli for liten for alle 
busser som ønsker å gå inn dit. Rapporten peker imidlertid på et arbeide som er igangsatt 
med planlegging av en utvidelse av terminalen ut i Sweigårdsgate som i følge rapporten 
vil gi nødvendig kapasitet til å avvikle både lokalbusser og ekspressbusser fram til 2025.

 Spørsmål omkring statlig finansiering av utvidelsen av OB pekes på som et meget 
aktuelt tema.
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 Rapporten ser det som en fordel for ekspressbussene fra vest dersom de kunne kjøre ring 
1 i stedet for festningstunnelen. Det pekes her imidlertid på kapasitetsproblemer i 
enkelte kryss, og at en må vurdere begrensninger på biltrafikken. 

 Aktuelle overgangspunkter til annen kollektivtrafikk som trekkes fram og som er av 
interesse for oss (retning vest) er: Lysaker, Skøyen og Nasjonalteateret.

Om alle disse sies at det er en stor utfordring å få kortere og enklere gangforbindelser. 
Det pekes spesielt på at ekspressbuss- passasjerer gjennomgående har mye bagasje og 
derfor forholdsvis store problemer ved omstendelige overganger.

 Som mulige overgangssteder (i retning vest) pekes det også på Asker og Sandvika. Her 
konkluderes det i midlertid med at det er et betydelig tidsforbruk ved å betjene disse 
stedene, og at ekspressbussene har valgt å ikke kjøre innom her.

 Det hevdes at det er en brukbar ordning at TIMEkspressen kjører av og på 
festningstunnellen og betjener Vika / Nasjonalteateret.

 Det pekes på at det bør bli bedre ruteinformasjon, og da spesielt at det bør opplyses 
bedre om overgangsmuligheter.

Vurderinger:
Rapporten tar kun generelt opp spørsmålet om kollektivfelt, og er positiv til dette. Hva angår 
kollektivfelt burde en gå noe næermeere inn på dette. På ”vår” side av Oslo blir det nå 
brukbart med kollektivfelt i retning mot Oslo, mens en erfarer at bussene framdeles blir 
stående i kø ut av Oslo. 

Konklusjon: Det bør satses på kollektivfelt også ut av Oslo i retning mot vest.

Vi er enige i at ekspressbussene bør gå helt inn til sentrum, og at ”satellitt- terminaler” blir 
en lite brukervennlig løsning.

Konklusjon: Ekspressbussene bør gå helt inn til sentrum.

Vi ser positivt på en utvidelse av Oslo bussterminal, og vil se det som naturlig at staten går 
tungt inn her i selve knutepunktet for kollektivtrafikken i østlandsområdet.

Konklusjon: Oslo bussterminal bør utvides og staten bør bidra.

Vi vil se det som positivt om ekspressbussene kunne kjøre ring 1 med holdeplasser langs 
denne. Med nåværende biltrafikk er imidlertid dette ikke brukbart. Ring 1 må i så fall gjøres 
om til å bli ei mer eller mindre rein kollektivgate.

Konklusjon: Ring 1 som rein kollektivgate vil være positivt for kollektivtrafikken.

De tre overgangsstedene Lysaker, Skøyen og Nasjonalteateret bør få bedre 
internforbindelser. Nasjonalteateret er imidlertid kun aktuell som overgangssted hvis ring 1 
gjøres om til kollektivgate. TIMEkspressen vil nå slutte å kjøre sløyfen fra festningstunnelen 
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og opp i Vika, da dette er for tidkrevende i forhold til trafikkgrunnlaget.
Konklusjon: De aktuelle overgangsstedene til annen kollektivtrafikk bør få bedre 

         internforbindelser. 

Vi ser at Asker og Sandvika kunne være aktuelle overgangssteder fra ekspressbussene til 
annen kollektivtrafikk. Siden det her hevdes i rapporten at det må gjøres svært store tiltak 
for å få brukbare forhold her, vil vi anbefale at en i første omgang satser på de andre 
overgangspunktene.

Konklusjon: Asker og Sandvika bør ha lavere prioritet som overgangssteder enn de
         mer sentrale stedene.

Det ligger et stort forbedringspotensiale i bedre ruteinformasjon, og ikke minst i informasjon 
om overgangsmuligheter.

Konklusjon: Bedre ruteinformasjon bør være et satsingsområde.

Forslag til konklusjon:
Regionrådet for Kongsbergregionen vil med henvisning til saksframlegget her avgi følgende 
uttalelse:

1. Det bør satses på kollektivfelt også ut av Oslo i retning mot vest.
2. Ekspressbussene bør gå helt inn til sentrum.
3. Oslo bussterminal bør utvides og staten bør bidra
4. Ring 1 som rein kollektivgate vil være positivt for kollektivtrafikken
5. De aktuelle overgangsstedene til annen kollektivtrafikk i sentrum bør få bedre 

internforbindelser.
6. Asker og Sandvika bør ha lavere prioritet som overgangssteder enn de mer sentrale 

stedene.
7. Bedre ruteinformasjon bør være et satsingsområde.

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Den presenterte innstilling er rådmannsutvalgets tilråding i saken. Mette Lund Stake ga 
tilbakemelding fra Østlandssamarbeidets håndtering av denne saken – og ga uttrykk for 
sammenheng mellom den her presenterte innstilling og den nevnte behandling. Ivar Reinton 
utfordret Kongsbergregionen til å vurdere samhandling med andre regioner (som feks 
Ringerike/Drammens-regionen) for å understreke ytterligere sin tilnærming. Det ble samtalt 
om utfordringer og spørsmål knyttet til forholdet mellom knutepunkt besøk og nye traseer 
under planlegging. Kollektivframkommelighet ble understreket nødvendig hensyn å 
vektlegge i videre slik planlegging.
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Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 007/07:
Regionrådet for Kongsbergregionen vil med henvisning til saksframlegget her avgi følgende 
uttalelse:

1. Det bør satses på kollektivfelt også ut av Oslo i retning mot vest.
2. Ekspressbussene bør gå helt inn til sentrum.
3. Oslo bussterminal bør utvides og staten bør bidra
4. Ring 1 som rein kollektivgate vil være positivt for kollektivtrafikken
5. De aktuelle overgangsstedene til annen kollektivtrafikk i sentrum bør få bedre 

internforbindelser.
6. Asker og Sandvika bør ha lavere prioritet som overgangssteder enn de mer sentrale 

stedene.
7. Bedre ruteinformasjon bør være et satsingsområde.

Regionrådets uttalelse sendes aktuelle regioner i Buskerud og Telemark.

Sak 008/07: Drøfting - «lokalisering»
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– Notat vedr lokalisering knyttet til regionalt samarbeid (tidl utsendt)

– Rådmannsutvalget bla 02.06.06 sak 064/06

– Regionråd 06.06.06 sak 032/06

– Regionråd 07.11.06 sak 048/06

– Regionråd 05.12.06 sak 057/06

Opplysninger i saken/Vurderinger:
I Regionrådets behandling av saken 06.06.06 fremkom det et ønske om at hvert medlem i 
regionråd skulle ta med seg temaet til drøfting i egen kommune (dette forutsetter ikke 
formell behandling i de aktuelle kommunale organ) – forut for fornyet drøfting i regionråd 
høsten 06.

Saken ble fremmet til behandling i rådsmøte den 07.11.06 – sak 046/06 og følgende ble 
vedtatt: «Behandling av saken utsettes til regionråd 5. desember»

Bakgrunnen for utsettelsen var at noen kommuner ikke hadde fått drøftet saken i egne fora. 

Saken ble på nytt fremmet til behandling i rådmøte den 05.12.06 – sak 057/06 og følgende 
ble vedtatt: «Saken fremmes på nytt i februar 07». 

Begrunnelsen for utsettelsen var den samme som i møte den 07.11.06.
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Behandling av denne saken i regionråd nå – forutsetter ikke formell behandling i egen 
kommune. Regionen vil legge opp til slik formell behandling senere – som oppfølging av de 
drøftinger rådet nå fører. Rådsmedlemmene er imidlertid bedt om å forberede seg til 
drøftingene i denne saken – gjennom politiske samtaler i egen kommune.

Man ønsker på bakgrunn av denne drøftingen å kunne utarbeide en felles sak som kan gå til 
behandling i de respektive kommunene senere.

Forslag til vedtak:
Regionrådet drøfter saken

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Notodden:

Formannskapet i Notodden mener følgende om kriterier for lokalisering av 
samarbeidsprosjekter:

En beslutningsprosess angående lokaliseringsspørsmål bør, med tanke på effektivitet, 
foregå ved at myndighet avgis til regionrådet. Dette forutsetter imidlertid at 
deltagerkommunene blir enig om en klar og tydelig retningslinje for lokalisering som 
er mye mer detaljert enn skissene som foreligger idag. Som innspill til kriterier som 
kan vurderes ved forhandling om retningslinje for lokalisering kan ses på 
eksempelvis følgende:

– kommunenes kompetanse/erfaring

– gode resultater innenfor aktuelle områder

– uttalte satsingsområder i gjeldende planverk

– sikring av innbyggeretableringer i alle deltagerkommunene

Rollag:

Formannskapet har drøftet saken. Knyttet til beslutningsmyndighet tror man det vanskelig å 
avgi myndighet i forkant – men slutter seg ellers i hovedsak til de prinsipp som fremgår av 
notatet.

Tinn:

Formannskapet har drøftet saken. I prinsippet tilslutning til utkastets formål, men forutsetter 
en konkret behandling av evt myndighet tillagt beslutningsprosess

Øvre Eiker:

Adr: Kongsbergregionen c/o Kongsberg kommune, Pb 115, 3602 Kongsberg 
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Formannskapet har drøftet saken. I utgangspunktet tilslutning til det som foreligger i notatets 
formål.

Flesberg:

Drøftet i formannskapet. Påpeker bruk av ny teknologi som verktøy. Ellers ikke spesielle 
andre sterke farger i diskusjonen knyttet notatets formål, men antar at det vil forutsette en 
formell behandling før endelig avklaring kan gis.

Nore og Uvdal:

Vararepresentanten kunne ikke gi tilbakemelding

Kongsberg:

Formannskapet har drøftet saken. Tilslutning til notatets formål. Tilgjengelighet til publikum 
og ansattes medvirkning forutsettes ivaretatt.

Notodden delte ut et innspill om lokalisering – næringsvirksomhet og industri. Dette ble det 
bedt om at ble vedlagt protokoll, for evt senere drøfting/oppfølging. Dette innspillet lyder 
som følger:

«Det er et mål at Kongsbergregionen i størst mulig grad skal utvikles til en felles bo- 
og næringsregion. For regionen er det viktigste å få personer med kompetanse og 
kunnskaper til regionen, det samme med næringsaktiviteter og bedrifter. Dette 
innebærer at kommunene ikke aktivt skal (ut)konkurrere med hverandre om 
næringsvirksomheter eller bedrifter som ønsker å etablere seg i regionen, men 
sammen sikre et variert boligtilbud, gode kommunikasjoner og næringsarealer. Den 
regionale strategien må være at det utvikles kvalitet i alle kommunene og at det må 
være opp til de som kommer hit, enten det er mennesker og bedrifter, å avgjøre hvor 
de etablerer seg innen regionen. Kommunene i regionen skal ikke konkurrere med 
hverandre om etableringer, men stimulere hverandre til å kunne tilby det beste.»

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 008/07:
Regionrådet drøftet saken.

Rådmannsutvalget bes, i samarbeid med sekretariatet, forberede en sak som kan gå til 
prinsippiell behandling i den enkelte kommunene. Denne saken behandles først i 
regionrådet.
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Sak 009/07: Mattilsynet
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– ingen

Opplysninger i saken:
Regionens sekretariat er kjent med at det fra landbruksdepartementets side er initiert 
regionale prosesser internt i mattilsynet – som skal gi en vurdering av dagens organisering 
og struktur. Herunder er også regionene pålagt å vurdere en evt reduksjon i antall 
distriktskontorer, og det vil igjen kunne gi debatt rundt bla lokalisering. Distriktskontoret på 
Kongsberg dekker i dag alle de 7 samarbeidende kommuner i Kongsbergregionen, samt 
Sauherad og Sigdal kommuner. Det er ikke pt kjent hvorvidt det i fra departementets side 
forutsettes en evt prosess hvor eksterne interessenter vil bli hørt.

Vurdering:
Det vil være naturlig å forvente at en evt prosess som berører lokalisering/organisering av 
mattilsynet vil kunne oppleves å ha konsekvenser for tjenestene som skal utføres. 
Lokalisering av denne type stalige organ i regionen er viktig i seg selv – og man antar at det 
ikke er vanskelig å i en mer grundig vurdering finne svært mange gode argument.

Vurderinger som evt gjøres bør derfor gjøres tilgjengelige for uttalelse og påvirkning fra de 
kommuner som i dag er tilsluttet dagens organisering og lokalisering.

Forslag til vedtak:
Kongsbergregionen sender følgende uttalelse:

Man forutsetter at evt prosesser i forbindelse med organisering og lokalisering mv av 
mattilsynet gjøres tilgjengelig for en reell høring i regionen/kommunene. 

Kommunene i Kongsbergregionen mener at dagens lokalisering av distriktskontor på 
Kongsberg må opprettholdes, og lokal organisering og kompetanse videreføres/styrkes.

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Koordinator redegjorde kort for saken.

Det ble fremmet forslag om (av Turid Opedal) i vedtaket understreke en forventning om at 
endringer i virksomhet/oppgaver tillagt regional stat i størst mulig grad utstår til 
gjennomføring av forvaltningsreformen. Videre foreslo Egil Langgård at man i uttalelsens 
første setning bytter ut begrepet «man» med «kommunene i Kongsbergregionen».

Steinar Berthelsen oppfordret rådmannsutvalget til å følge med på evt utvikling/bevegelse i 
saken.

Adr: Kongsbergregionen c/o Kongsberg kommune, Pb 115, 3602 Kongsberg 
www.kongsbergregionen.no 

16

http://www.kongsbergregionen.no/


KONGSBERGREGIONEN         –          REGIONRÅDET        -        06.02.07              

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 009/07:
Kongsbergregionen sender følgende uttalelse:

Kommunene i Kongsbergregionen forutsetter at evt prosesser i forbindelse med organisering 
og lokalisering mv av mattilsynet gjøres tilgjengelig for en reell høring i 
regionen/kommunene. 

Kommunene i Kongsbergregionen mener at dagens lokalisering av distriktskontor på 
Kongsberg må opprettholdes, og lokal organisering og kompetanse videreføres/styrkes.

Endringer i virksomhet/oppgaver tillagt regional stat må i størst mulig grad utstå til, og ses i 
sammenheng med, gjennomføring av forvaltningsreformen.

Sak 010/07: Norsk Geosenter - presentasjon
Saksbehandler: Jan Erik Innvær

Dokumenter i saken:
– ingen

Opplysninger i saken:
Prosjektet er initiert med regional støtte. Det vil bli gitt en presentasjon av status i møtet.

Forslag til vedtak:
Regionrådet tar saken til orientering

Behandling i Regionråd den 06.02.07:
Ingar Vaskinn orienterte om prosjektet. Det ble delt ut utkast til forretningsplan.

Regionrådets vedtak 06.02.06 sak 010/07:
Regionrådet tar saken til orientering 
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Sak 011/07: Eventuelt
Saksbehandler Jan Erik Innvær

Innspill fra koordinator: 
Kollektivtrafikkforum. Forespørsel om mandat. Forslag ble utdelt

Konklusjon: 
Utkastet til mandat godkjennes som foreløpig mandat.
Rådmannsutvalget behandler saken før den legges fram for 
regionrådet i ny behandling.

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Innspill fra Turid Opedal: 
Lokalsykehus. Er med i departement-opprettet arbeidsgruppe. Opedal orienterte fra arbeidet. 
Det vises ellers til tidligere orientering i regionråd. Det er nå sendt ut et dokument med 
mulighet for å gi innspill. Regionrådet har tidligere bestemt at regionen skal gi et slikt 
innspill. Tinn kommune er utfordret til å utarbeide et utkast til slikt på vegne av regionen. 
Tidsfrist for tilbakemelding er pr 23.02.07, dette sammenfaller ikke med regionrådets 
møteplan. Man må da søke annen arbeidsform for å etablere et evt felles innspill fra 
regionen. 

Konklusjon: 
Tinn kommune sender utkast til sak/innspill fra Tinn kommune til de øvrige 
samarbeidende kommuner. 

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Innspill fra koordinator: 
Notoddenkonferansen 13.03.07. Det ble minnet om konferanse/påmelding. Det blir et 
regionrådsmøte i etterkant av konferansen.

Konklusjon: 
Saken tas til orientering

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _
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